
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 

KLASA: 023-07/17-01/02 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-20-275 

Delnice,  9. rujna 2020. 

 

Z A P I S N I K 

s 275. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 9. rujna 2020. godine u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica 

KTD „Risnjak-Delnice“ d.o.o., Karmela Rački, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Indira 

Rački Joskić, ravnateljica Gradske knjižnice Janet Majnarich, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, 

Goran Štimac, GSC Delnice, Martina Petranović, službenica Ureda gradonačelnika. 

Odsutni: Katarina Mihelčić, Nikolina Ćuić Muhvić umjesto koje sjednici prisustvuje Martina 

Petranović, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac, Petar Hrg,  Đulio Jusufi. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Rad na aplikaciji  SONAL, aplikacija za socijalne naknade, PGŽ će pregledavati izvješća od 

2016. na dalje iako su izvješća prihvaćena kao uredna. 

- Izradit će se ugovori za obrte „Snješko Smješko“ i „Šareni svemir“ za razdoblje od 1. 9. do 31. 

12. 2020. godine. 

- Raspisat će se natječaj za stipendije. 

- Izrada tehničkih dorada izmjena i dopuna Odluke o osnivanju JVP temeljem zaključka Hrvatske 

vatrogasne zajednice. 

- Nastavak aktivnosti vezanih uz projekt Dječje vijeće i razgovor s predsjednicom Društva Naša 

djeca kod kojih je sada savjet. 

- Ugovor s novom opunomoćenicom grada. 

- Bilješka uz sastanak u Turkima vezano uz MO Turke. 

- Redovni poslovi tajnice i pisarnice 

 

GORDANA PISKAČ 

- Obilazak radova na lokaciji pješački – Konzum te Knjižnici. 

- Odlazak u Turne s Komunalcem radi dogovora detalja na cesti koja ide preko Švicaraca. 

- Sastanak s ŽUC i Komunalcem također vezano za Švicarce a radi se o cesti za Lučice, o načinu 

obnove kolnika i izgradnji trotoara. 

- U petak je u Zagrebu otvaranje ponuda za fazu IV. Švicaraca vezano uz vodospreme i 

automatiku. 

- Što se Knjižnice tiče još uvijek nema odgovora Komisije za javnu nabavu vezano uz opremu 

Knjižnice. 

- Kontinuirane su aktivnosti vezane uz provedbu elaborata cijepanja. 

- Uputili smo upit prema Hrvatskim cestama vezano uz pješački prijelaz Javornik. Odgovoreno 

je da to nije bilo u projektu, da se sprema tehnički pregled i nemaju vremena to odraditi. Kako 

se radi o pješačkom prometu unutar naselja upućuju nas da izradimo Idejno prometno rješenje 

za pješake. 

- Primopredaja svih predmeta koji su bili kod odvjetnika. 

- Dobiven je upit stanovnika Iševnice vezano uz vodoopskrbu, oni nisu u sustavu Komunalca 

nego imaju svoju vodospremu, željeli bi ući u sustav. Upit smo poslali Komunalcu, još nema 

odgovora. 

- Radi se na signalizaciji groblja, slijepe ceste i slično prema zahtjevu MO Brod na Kupi. 



 

GORAN ŠTIMAC 

- Kroz vikend je održana nogometna utakmica te kuglačko natjecanje. 

- Čišćenje smeća oko objekata. 

- Nastavak košnje oko Doma sportova. 

- Dolazi serviser za bazensko postrojenje na redovni servis. 

- Dogovor sa serviserom za peć u Kuglani. 

- Poslovi održavanja. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Vježbe s vozilima za tehničke intervencije i armaturama za dobivanje pjene. 

- Popravak sirene na vozilima. 

- Ugradnja vrata na tavanu. 

- Košnja trave u voćnjaku 

- Čišćenje prostorija. 

- Ažuriranje aplikacije za Internet oduzet će puno vremena zbog jako puno podataka koji se traže. 

 

KARMELA RAČKI 

- Vraćaju se svi korisnici, s novima ide vrlo dobro što se tiče adaptacije, roditelji mogu ući u Vrtić 

na maksimalno 15 minuta. 

- Dijete s višestrukim razvojnim teškoćama, kronični plućni bolesnik bi, prema stručnom 

mišljenju pedijatra mogao ići u Vrtić dok se ne pojavi korona virus, te mora imati pomoćnika, 

iako, ako bi pratili mjere i upute HZZZ takvo dijete ne bi smjelo biti integrirano. To se 

nadovezuje i na drugo dijete s autizmom. 

- Vezano uz igraonicu u Brodu na Kupi dobiven je odgovor Ministarstva obrazovanja, dostavljeni 

su im i nedostajući podaci. Radi se o 11 korisnika romske manjine. Sredstva bi trebala biti 

uplaćena za vrijeme od 1. 10. do 31. 12., a postupak bi se ponovio za iduću godinu.  

- Za obvezan program predškole javila su se 3 polaznika koji će se integrirati u dopodnevnim 

satima. 

- S izvođačem radova u novoj kuhinji dogovoreno je da će se radovi na saniranju pločica izvesti 

za vrijeme zimskih školskih praznika kada bi se, u dogovoru sa OŠ, mogla koristiti njihova 

kuhinja. 

- Rješava se problem sanitarnog dijela u tzv. starom dijelu. 

- Gospodin Ružić tražio je sastanak s osnivačem, isti će se održati sutra s početkom u 18 sati, a 

na temu pomoćnika. 

 

IVA ŽAGAR 

- Izrada faktura za pružene usluge, administrativni poslovi. 

- Poslovi vezani uz groblje i dimnjačarsku službu. 

- Organizacija komunalnih poslova, obilazak terena, izrada planova rada i kontrola tih radova. 

- Pražnjenje kanti za smeće na području Grada, košnja površina, košnja groblja. 

- Održavanje cvjetnih nasada. 

- Poslovi vezani uz održavanje sajma i čišćenje nakon sajma. 

- Izvršit će se tjedna kontrola rada fontane. 

- Održavanje čistoće javnih površina i objekata. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Ugovor za izvođenje radova na javnoj rasvjeti Delnice – Lučice, uvođenje u posao, ishođena je 

ponuda za nadzor i napravljena narudžbenica. 

- Radovi na lokaciji pješački – Konzum te na okolišu Knjižnice, obilazak terena i dogovori s 

izvođačem radova. 

- Dokument za nadmetanje za održavanje nerazvrstanih cesta, postupak je započeo prije tjedan 

dana, troškovnik i dokumentacija su pripremljeni, potrebno je dogovoriti detalje jer se ide u 

skladu sa Zakonom o javnoj nabavi. 



- Nalog za održavanje javne rasvjete. 

- I dalje se vrši raspodjela kontejnera za odvojeno prikupljanje otpada, podijeljeno je 50 %. 

- Rješenja za komunalnu naknadu, knjiženja te rješenja o ovrsi. 

- Prometno redarstvo. 

- Posebni uvjeti gradnje, komunalni doprinos. 

- Program  korištenja sredstava od zakupa i prodaje poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH. 

- Suglasnosti za izvođenje radova u blizini ili na javno prometnim površinama. 

- Priprema podataka vezanih za Strategiju razvoja turizma. 

- Odluka o odabiru i ugovor o zakupu poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Grada. 

- Dogovori na terenu vezano uz „Švicarce“. 

- Postavljanje vertikalne signalizacije. 

- Pregled i ovjera dnevnika i računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Napravljeno je prometno rješenje za Ulicu T. Ujevića i Doli. Prema tim rješenjima ići će se u 

nabavu signalizacije. Za Ulicu Doli dobivena su dva rješenja koja treba proučiti i odlučiti se za 

ono bolje. 

- Obilježavanje horizontalne signalizacije. 

- Dobiven je odgovor od Hrvatskih željeznica na pitanje postavljeno na sjednici Gradskog vijeća, 

a vezano uz osiguranje pružnog prijelaza prema Vučniku. HŽ prihvaća inicijativu te će 

postavljanje rampi staviti u plan za iduću godinu kada će to i odraditi. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad na presigniranju fonda te lijepljenje barkod naljepnica s novim oznakama. 

- Napisat će se opomene korisnicima koji ne reagiraju na telefonske pozive. 

- Radijska emisija „Čitateljski kutak“. 

- Od dobavljača koji je posjetio Knjižnicu naručeno je i kupljeno puno knjiga. 

- Rad s učiteljicom OŠ na Zborniku dječjeg literarnog stvaralaštva na delničkom govoru.  

- Lektoriranje Besejdnik – rječnik od prof. Pavišić i suautora. 

- Povodom 10. rujna, Hrvatskog olimpijskog dana, urediti će se izlog literaturom o sportu i 

sportašima, prije sveg o delničkim i goranskim sportašima. 

- Aplicirali smo na natječaj Ministarstva za knjige, prijavili bi još nešto. 

- Došao je Ugovor od PGŽ za sredstva za Dodir riječi te za Zbornik. Međutim, za Dodir riječi 

dobili smo previše, a za Zbornik je premalo. Potrebno je vidjeti mogu li se ta sredstva 

raspodijeliti. 

- Ponuda za čišćenje će doći ovaj tjedan pa bismo se najavile na sastanak kod gradonačelnika. 

- Povodom mjeseca knjige imamo ideje, napravit ćemo nešto ovisno o tome hoće li biti selidba u 

tijeku. 

 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


